
REFERAT AF ORDINÆR GENERALFORSAMLING I TORSLUNDE-ISHØJ ROTTWEILERKLUB  

SØNDAG DEN 12. MARTS 2017 

 

 
 

Formand Vibeke Lund Jakobsen bød velkommen og konstaterede, at generalforsamlingen er lovligt 

indkaldt.  

 

Vibeke bød også velkommen til de nye ansigter, der var mødt op til GF.  

1) Dirigent: Tanja 

2) Referent: Belinda  

3) Valg af to stemmetællere: Lisa og Tanja 

4) Formandens beretning: - Vibeke takkede for året 2016.  

Der har været afholdt to arbejdsdage/weekender, hvor der er blevet lavet rigtig meget. Bl.a. 

grundig oprydning af klubhus, opstart af hundebure bag klubhuset og så er der lagt dræn i jorden 

ved klubhus og ud til starten af den store bane. 

Der er afholdt to gode medlemsmøder med masser af ideer. Udstilling har været en succes og har 

givet det bedste overskud nogensinde. 

Lenett blev nr. 4 til RK IPO VM 2016. Ca. kr. 8.000,00 fik hun i tilskud fra kommunen til turen, 

hvilket hun var taknemmelig for. 

Planen er at få lavet et medlemsmøde i foråret, så vi kommer i gang med de daglige retningslinjer, 

vi ønsker i klubben. Derudover også vedligeholdelse af klubhuset, banen m.m. Vi skal have 

ansvarlige på f.eks. klubben, banen m.m., så man ved, hvem man skal tage fat i, hvis man ser noget, 

som ikke er som det skal være eller trænger til en kærlig hånd. 

Vibeke fortalte om fællesmødet, som Anita og hende havde været med til. 

5) Regnskab 2016 blev fremlagt til gennemsyn. Kassereren gennemgik regnskabet. Regnskabet blev 

godkendt på generalforsamlingen. 

6) Indkomne forslag – ingen. 

7) Valg: Anita genopstiller ikke. Rene, Tanja og Lisa er tiltrådt bestyrelsen.  

8) Evt.  Belinda fortalte om Schæferhundeklubbens instruktøruddannelse og opfordrede klubbens 

medlemmer til at kigge det. Der bliver sat link på FB og RK5’s hjemmeside. 

 

Formanden sluttede af med at takke af for god ro og orden ved Generalforsamling 2017. 


